

EU-Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity

Nr./No. 2015/06

Produktbezeichnung: **Druckwächter**
Product identification *Pressure Switches*
QPL15..., QPL25... (VERSA PRO)

Hersteller: **Siemens AG**
Manufacturer *BT CPS*

Anschrift: **Berliner Ring 23**
Address *76437 Rastatt*
Germany

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

Niederspannungsrichtlinie:

2014/35/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 357–374

Gasgeräte Richtlinie:

2009/142/EG Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 30. November 2009 über Gasverbrauchseinrichtungen; Amtsblatt der EU L 330/10 - 16.12.2009

EMV-Richtlinie:

Bezüglich der EG Richtlinie 2014/30/EU ist die Konformität nach Einbau des Bauteils in das Endgerät nachzuweisen und zu erklären, wobei die aufgeführten Normen als Basis herangezogen werden können.

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts mit den Vorschriften der angewandten Richtlinie(n) wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen / Vorschriften:

DIN EN 1854:2010 (EN1854:2010)

DIN EN 60730-2-6:2009 (EN60730-2-6:2008)

Unterzeichnet für und im Namen von / *Signed for and on behalf of*

Siemens Aktiengesellschaft

Rastatt, 2017-02-02


Christof Bürger
Head Research & Development


Frederik De Meyer
Head Original Equipment Manufacturing

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Low Voltage Directive:

2014/35 /EU Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 357–374

Gas Appliance Directive:

2009/142/EG Directive of the European Parliament and of the Council of 30 November 2009 relating to appliances burning gaseous fuels; Official Journal of the EU(L 330/10 - 16.12.2009

EMC Directive:

In reference to EC Directive 2014/30/EU conformity has to be proved and declared after the component has been installed in the appliance, whereby the mentioned standards could be used as a basis

The conformity of the product described above with the provisions of the applied Directive(s) is demonstrated by compliance with the following standards / regulations: